
GRADSKA ZAJEDNICA ZA KULTURU ČAKOVEC

ZAPISNIK  sa održane sjednice članova Izvršnog odbora Gradske Zajednice  kulture 
Čakovec

Sjednica je održana 21.01.2016.g. u 17,30 h , u  prostorijama Pjevačkog zbora JŠ Slavenski u 
Čakovcu .

Za sjednicu je predložen slijedeći Dnevni red:

1. Rad i postupci vezani za daljnje poslovanje Zajednice
2. Osvrt na financiranje članica u 2015.g.
3. Osvrt na financiranje članica u 2016.g.
4. Prijedlog za bodovanje i vrednovanje člavica Zajednice a vezano uz financiranje u 

2016.g.
5. Ostala pitanja

Na sjednici su nazočni članovi IO : Nikola Kotur , Dejan Buvač , Raymond Blažić , 
Toni Fažon , Jagoda srša , Mladen Obadić .
Članovi Nadzornog odbora : Martina Kuretić Sedlar i Stjepan Mesarić
Opravdani : Senka Bašek Šamec

 Jednoglasno je prihvaćen Dnevni red sjednice.

Ad1)  Predsjednik Zajednice pozdravio je nazočne  članove IO , te zamolio članove da 
predlože  tajnika Zajednice. 

D. Buvač je predložio da tajnica Zajednice bude Jagoda Srša.

* Prijedlog je jednogkasno prihvaćen .

Predsjednik je predložio da članovi IO međusobno kontaktiraju mailovima radi bržeg protoka 
informacija  , a da će pozivi i materijali za Skupštinu i nadalje biti slani poštom.

 Članovi su prihvatili prijedlog.

D. Buvač je pojasnio  pitanje o samostalnom funkcioniranju GZ za kulturu: GZ nema svoj 
vlastiti račun , a svu potrebnu dokumentaciju prema Zakonu o udrugama  i svrstane su u 
Registar neprofitnih udruga, da bi Zajednica samostalno mogla funkcionirati potrebni su 



potpisnici računa članovi IO predložili su da potpisnici računa budu Nikola Kotur i Toni 
Fažon.

 Informacija ćlanicama - 2017.g. za sve Udruge koje djeluju biti će potreban računovodstveni 
servis .

U Zajednici djeluje 21 Udruga  te je prijedlog predsjednika da Udruge plaćaju godišnju  
članarinu Zajednici.

M Obadić je predložio da se iznos za članarinu Zajednici oduzme od sume dotacija GZ 
članicama. 

Članovi IO raspravljali su o prijedlozima te donijeli slijedeće odluke.

 Da potpisnici računa za Zajednicu budu Nikola Kotur i Toni Fažon
 Da se za funkcioniranje hladnog pogona Zajednice izdviji 1000 kn od ukupnog 

prihoda  GZ  koji će dobivati  Grada .
 Članarina za članice Zajednice iznosila bi 50 kn godišnje.
 Prilikom otvaranja računa GZK od Grada će se zatražiti da se fin. sredstva 

uplačuju na račun Zajednice , a Zajednica će ih dalje proslijediti članicama.

Ad2)  U 2015. g. članicama Zajednice nisu bile u potpunosti isplačene dotacije koje su članice
Zajednice i grad Čakovec potpisali ugovorom , prema informacijama iz Grada  obećano je da 
će sredstva za 2015 .g. biti uplačena Udrugama tijekom veljače 2016. za proteklu godinu.

 Članovi IO donijeli su odluku da se prema Gradu pošalje dopis da se objasni 
Udrugama razlog radi kojeg nisu isplačena sredstva prema ugovorima jer su 
članice svoje programe realizirale u potpunosti. 

Ad3) Odlukom Grada  za 2016.g. Zajednici su predviđena fin. sredstva od 290,000 kn.

        * Prijedlog je članova IO da se GZK pojačaju fin. sredstva s obzirom na povećani broj 
članica u Zajednici. 

Ad4) Predsjednik je predložio sa se članicama isplačuju tijekom godine fin. sredstva na 
temelju bodovanja članica prema sistemu bodovanja ( zafas), a na bodovanje bi se prelazilo  
radi pravednije raspodjele sredstava  članicama GZK, svaka članica bila bi dužna ispuniti 
obrasce po kojima bi se vidjela aktivnost članica.

Slijedila je rasprava članova IO na tematiku.



M. Obadić – predlaže da se pošalju materijali članovima IO kako bi ih mogli prostudirati te 
skreće pozornost da trbamo biti vrlo pažljivi prilikom donošenja takve odluke te da ne hitrimo
s istom.

Predsjednik se obvezuje da će proslijediti materijale vezane uz bodovanje koje ćemo 
razmotriti na idućoj sjednici.

 Prilog :  Kriterija  bodovanja članica prema skupinama

Ad5)  M. Obadić  predlaže da si članice Zajednice organiziraju svoju  Smotru programa čiji bi
sudionici bile članice GZK  koje bi izvele prigodan program.Obadić smatra da bi među 
članicama GZK trbala biti čvršća suradnja te napominje da nam Zrinska Garda stoji na 
rastolaganju te ih možemo zvati na manifestacije članica.

 Članovi IO prihvatili su takav prijedlog jednoglasno , pa će se isti predložiti i na 
SkupštiniGZK.

S. Mesarić je podsjetio da članice GZK imaju pravo korištenja CZK ČK po povlaštenoj cijeni 
od 1500 kn.

Sjednica je završila 19h.

Zapisničar : Jagoda Srša


